
ZÁZNAM Z JEDNÁNÍ VV OSH RAKOVNÍK 

22.02. 2024 od 17,30 hodin 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Host: p. Melč za OKRR 

          p. Jiří Čečrdle za Aktiv ZH 

 

Program: 

1) Zahájení jednání, volba zapisovatele a ověřovatele zápisu z jednání 

2) Informace starosty OSH 

3) Rozpočet na rok 2024 

4) Okresní kontrolní a revizní rada 

5) Krajská soutěž hry Plamen a soutěž dorostu 

6) Shrnutí jednání Valných hromad 

7) OOR Sportu 

8) OORM 

9) OORR 

10) OORP 

11) Různé 

12) Závěr 

 

 

 

1) Zahájení  

- Starosta OSH Z. Ledvinka přivítal přítomné 

- Schválena zapisovatelka D. Schuhová a ověřovatelé – M. 

Smejkal, V. 

Schuh. 

 

Usnesení č. 1/22-02-2024: VV OSH Rakovník schválil program, zapisovatelku a 

ověřovatele zápisu. 

  

2) Informace starosty OSH 

- Starosta Zdeněk Ledvinka informovat o 160. výročí dobrovolných 

hasičů. K tomuto výročí proběhne dne 15.6.2024 v Telči 

Celostátní setkání historických praporů. 

- Dále informoval, že dne 18.5.2024 proběhne Hasičská fontána 

v Horních Beřkovicích, které se mohou zúčastnit SDH a JSDH. 

Také informoval o podzimním setkání Zasloužilých hasičů okresu 

Rakovník, které proběhne 12.10.2024 v Lužné. Krajské setkání 

Zasloužilých hasičů se uskuteční v okrese Benešov, kde navštíví 

Včelí svět a Vodní dům v Hulicích. 



- Starosta seznámil s aktuálním stavem členské základny OSH. 

Členská základna činní 619 mladých hasičů a 2882 hasičů a 

hasiček. 

- Dále informoval o počtu odevzdaných Hlášení o činnosti sborů a 

počtu sborů, které uhradily členské příspěvky. K dnešnímu dni 

bylo odevzdáno 59 Hlášení o činnosti sboru a 40 sborů má 

uhrazené členské příspěvky. 

- Dále bylo naplánováno Shromáždění představitelů OSH 

Rakovník - 14. 3. 2024 v učebně na stanici HZS v Rakovníku. 

- Dne 16.4.2024 se bude konat Shromáždění představitelů KSH, 

kterého se jako zástupci OSH zúčastní pan Zdeněk Ledvinka a 

Ladislav Dvořák. 

Usnesení č. 2/22-02-2024: VV OSH bere na vědomí informace starosty OSH. 

 

3) Rozpočet na rok 2024 

- Starosta OSH Rakovník předložil návrh na rozpočet OSH 

Rakovník pro rok 2024. Rozpočet byl předložen jako vyrovnaný. 

- Rozpočet je přiložen k záznamu o jednání 

 

Usnesení č. 3/22-02-2024: VV OSH jednomyslně  schvaluje návrh rozpočtu OSH 

Rakovník pro rok 2024. 

 

4) Okresní kontrolní a revizní rada 

- Informace OKRR přednesl pan Melč, který informoval o průběhu 

a výsledcích provedené inventury majetku. 

- Zároveň bylo vyvoláno hlasování o vyřazení některého drobného 

majetku z evidence pro jejich stáří a nefunkčnost, hlasování o 

vyřazení majetku proběhlo a všichni se jednohlasně shodli na 

vyřazení drobného majetku. 

 

Usnesení č. 4/22-02-2024: VV OSH Rakovník bere informace předsedy OKRR 

na vědomí.  

 

5) Krajská soutěž hry Plamen a soutěž dorostu 

- Z. Ledvinka připomněl blížící se Krajskou soutěž hry Plamen a 

dorostu. 

- Ubytování a strava pro rozhodčí je již zajištěna na území města 

Rakovník v Cafexu (Sportovní centrum) 

- KSH přislíbilo na tuto soutěž dotaci 340 000,- Kč. Další náklady 

by pořadatel hradil z vlastního rozpočtu. 



- Z. Ledvinka také informoval, že byly podány žádosti o Granty 

města Rakovník na tuto soutěž. Město Rakovník odsouhlasilo 

Grant v hodnotě 20 000,- Kč. 

- Také informoval o rozeslání žádostí o sponzorské dary. Zatím bez 

kladné odezvy. 

 

6) Shrnutí jednání Valných hromad 

- Informace o Valných hromadách předali zástupci OSH Rakovník, 

kteří se VH zúčastnili. 

- Starosta Zdeněk Ledvinka informoval, že valné hromady 

proběhly v řádném termínu a všichni byli poučeni o včasném 

vyplnění Hlášení o činnosti sboru a předání Přehledu o majetku a 

závazcích na OSH Rakovník 

- Dodal také, že informoval všechny Sbory o blížící se soutěži se 

žádostí o technickou četu. Již několik Sborů svou účast 

v technické četě přislíbilo, alespoň pár členy. Jmenovitě SDH 

Olešná a SDH Krakov. 

 

7) OOR Sportu 

- Vedoucí rady se omluvil. Starosta přednesl Zprávu z jednání rady 

sportu, ve které byl jako vedoucí zvolen Václav Pinďák. 

- Dále přednesl, že rada spotu by chtěla uspořádat podobnou 

soutěž, jako pořádá OORM (Rakovnickou ligu), ale pro dospělé 

8) OORM 

- Vedoucí rady se omluvila. Informace přednesl Vlastimil Schuh. 

Předložil termíny blížících se akcí a soutěží pro děti. 

- Dále informoval o plánovaném soustředění OSH Rakovník ve 

Vojtově mlýně, které se pořádá již několik let a není určeno 

jenom hasičským dětem, ale všem, kteří projeví zájem.  

 

9) OORR 

- Za radu represe promluv pan Ladislav Dvořák,  který navrhl 

zrušení OORR z důvodu její nepotřebnost, protože ji nahradila 

rada sportu. 

- Z. Ledvinka se zrušením rady nesouhlasil a naopak navrhl jiná 

řešení, jiný směr, kterým by se rada represe mohla zaměřit. 

Podotkl, že rada represe by měla být zaměřena na činnost JSDH a 

na její podporu. 

- Dal RR za úkol uspořádat TFA jednotek, které zaštituje již 2 roky 

OSH Rakovník a letos se bude konat třetí ročník. Termín TFA byl 

stanoven na 14. 9. 2024 ve Mšeci. 

- Dále Z.  Ledvinka podpořil myšlenku setkání velitelů JSDH a 

strojníků, které by probíhalo formou školení. O spolupráci na 



školeních by RR mohla požádat i HZS. Pan Tomáš Novák nás 

informoval, že se o této možnosti nezávazně bavil s panem Ing. 

Plk. Martinem Vondrou, velitelem územního odboru Kladno. 

- O tomto návrhu proběhlo hlasování. Výsledky tohoto hlasování 

byli 8 účastníků hlasovalo PRO a 2 se zdrželi. 

 

Usnesení č. 5/22-02-2024: VV OSH ukládá OORR uspořádat soutěž TFA 14. 9. 

2024. 

Usnesení č. 6/22-02-2024: VV OSH schvaluje přípravu školení velitelů a 

strojníků. 

 

10)   OORP 

- Vedoucí rady se z jednání omluvila, a tak za radu prevence 

promluvil pan Zdeněk Ledvinka. Předal informace o probíhající 

soutěží Požární ochrana očima dětí a mládeže. 

 

Usnesení č. 7/22-02-2024: VV OSH bere informace OORM, OORR, OORP na 

vědomí. 

 

11)  Různé 

- Jiří Čečrdle informoval o Aktivu zasloužilých hasičů. Předal 

informace z Krajského setkání Aktivu zasloužilých hasičů, který 

projednává možnost dalšího ocenění ZH na Krajském setkání ZH. 

Uvažují o ocenění vždy nejstaršího účastníka Krajského setkání 

z každého okresu. Informoval také o úmrtí jednoho ze ZH a že 

v současné době není nikdo kdo by se mohl ucházet o titul ZH 

- Zdeněk Ledvinka informuje VV OSH, že udělení okresních 

ocenění by měl schvalovat VV OSH, bohužel návrhy na ocenění 

nechodí v pravidelných intervalech a včas, tak aby je mohl VV 

OSH řádně schválit. Starosta OSH Rakovník Zdeněk Ledvinka 

podal VV OSH návrh, aby ocenění OSH mohl schvalovat starosta 

OSH spolu s náměstkem starosty ve dvoučlenném složení. 

 

Usnesení č. 8/22-02-2024: VV OSH schvaluje návrh, aby o udělení okresních 

medailí mohl rozhodovat starosta OSH a náměstek starosty OSH.  

12) Závěr 

- Starosta OSH Rakovník na závěr všem poděkoval za účast na 

tomto jednání  



 

 

Skončeno: 19,00 

Zapsala: D.Schuhová 

 

 

Ověřovatel zápisu: 

M. Smejkal 

 

 

V. Schuh 


